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§ 58 

Övriga frågor och information 
 

Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) och ersättaren 

Matthias Mellgren (C) anmäler en skrivelse om Kärrtorps IP. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning.   

 

Skrivelse om Kärrtorps IP  

 

Förutsättningarna för en ny ishall av mindre storlek med plats för cirka 2 000 åskådare är 

mycket goda på Kärrtorps IP. Här finns redan en konstfrusen utomhusrink samt 

omklädningsrum och maskinhall. 

 

Det finns tillräckligt med markutrymme för att överdäcka nuvarande isrink inklusive plats för 

mindre läktare och enklare serviceutrymmen. De gamla omklädningsrummen kan även nyttjas 

i framtiden, ifall detta bedöms som den mest lämpliga lösningen.  

En översiktlig beräkning har gjort som visar att detta kan ske till en kostnad på cirka 15-20 

miljoner kronor.  

 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Vad skulle kostnaden bli om vi gjorde en Ishall enligt ovan? 

2. Hur lång planeringstid anser förvaltningen att det behövs för att genomföra detta? 

3. När skulle en sådan hall kunna vara på plats om finansiering skulle ordnas? 

 

Information 

 
Förvaltningschefen Marina Högland informerade nämnden om att ett förslag till studiebesök 

är på gång.  

 

Övriga frågor 
 
Ledamoten Mehdi Oguzsoy (V) ställde en fråga om Sjöstadshallen och om en ridåvägg där. 

Han fick svar av förvaltningschefen Marina Högland i frågan. 

 

Ledamoten Daniele Fava (L) ställde en fråga om ersättningsarena i Söderort istället för Hovet 

som skall rivas. Han fick svar av förvaltningschef Marina Högland att det i nuläget inte finns 

planering för detta i den långsiktiga investeringsplanen.  

 

   

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

   Nämndsekreterare 


